
ORSZÁGGY ŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . § . alapján „A 2009. évi költségvetés hogyan fogja segíteni az
Agrárgazdasági Tanács ajánlás ötödik pontjának teljesülését, és mekkora forrás áll
rendelkezésre annak megvalósítására? címmel kérdést kívánok benyújtani Gráf Józse f
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Agrárgazdasági Tanács néhány hónappal ezel őtt tette közzé állásfoglalását az
agrárgazdaság 2007 . évi helyzetéről .
A jelentés megállapításaival szinte mindenki egyetértett, támogatva azt .
Az Agrárgazdasági Tanács tíz pontban tette meg ajánlásait az FVM ill . a kormány felé .
Az ötödik ajánlási pontban a következőket mondja :

Az Agrárgazdasági Tanács — ismételten(!) — felhívja a figyelmet arra az igényre, hogy a
támogatások transzparenciájának biztosítása és a hasznosulás nyomon követése érdekében a z
agrárkormányzat miel őbb alakítson ki és működtessen támogatási monitoring rendszert . A
rendszer működtetése révén kapott információkról tájékoztassa a közvéleményt

Kérdezem Miniszter Urat, hogy a 2009 . évi költségvetés hogyan fogja segíteni a fenti ajánlá s
teljesülését, mekkora forrás áll a rendelkezésre az ajánlás megvalósítására ?

Várom megtisztelő válaszát.

Tápiószentmárton, 2008 . 12. 12 .

Czerván György
Fidesz-Magyar Polgári Szövetsé g
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